



Control Components I/O / 8fold Relay Module

8fold Relay Module
IS-CC-REL8



Specifications

Relay module for top hat rail mounting

- 8 relay changers
- Contact load max. 230V / 8A
- Control via RS-232
- Power consumption: 230V / 1W
- Dimensions: 160 x 100 mm
- Net weight: approx. 300 g

Steuerungskomponenten

iSRel8/iSIPRel8 ist ein Schaltmodul zur Hutschienenmontage. iSRel8/iSIPRel8 ermöglicht das Schalten von bis zu 8 Lastkreisen mit 230V/8A und findet somit zumeist seinen Einsatz in Elektrounterverteilungen und Schaltkästen. Das Produkt bietet eine komfortable Möglichkeit elektrische Verbraucher über die Mediensteuerung ein bzw. auszuschalten.

iSRel8 wird über eine RS232 Leitung mit der Mediensteuerung verbunden.

iSIPRel8 kann zudem über ein TCP/IP-Netzwerk mit der Mediensteuerung kommunizieren.

Beide Module haben ein integriertes Netzteil und können somit direkt an 230V angeschlossen werden.

Alle Schaltkontakte sind als Wechselkontakte ausgeführt. Der Anschluss erfolgt über steckbare Federzugklemmen.

Control Components

iSRel8/iSIPRel8 is a relay module for top hat rail mounting. iSRel8 allows the circuit switching of up to 8 load circuits with 230/8A and is therefore assembled in electric sub-distribution boards and control boxes. The product offers a convenient possibility to switch-on or switch-off electrical consumers via the media control.

iSRel8 is connected with the media control over a RS232 line.

iSIPRel8 can communicate with the media control via TCP/IP network.

Both modules have got an integrated power supply pack and therefore can be connected directly to 230V.

All switch contacts are executed as changeover contacts. The connection works with pluggable spring-type terminals.